
FAU-møte torsdag 4. nov  
Møtested: skolens nybygg 
Tidspunkt: ca 19.00- 
 

Oppmøte: 

Linda Nordahl/ William Dagsland (1A), Norunn Vikshåland (2A), Tanja Knutsen/Fredrikke 

Bakkevik (3), Helga Lise Owe (4A), Christine Ulland (4B), Linn Helen Alvseike (5A), Mayra 

Liknes (6A), Marita Ellingsen (6B), Mona Iversen (7A) 

 
Saksliste: 

o Juleverksted og julegrantenning lørdag 27.nov. 

Inntil videre ingen smittevernstiltak. Skolen sender ut påmelding snarest. 

Planleggingsmøte ila neste uke. 

o Oppfordring fra fjorårets FAU til årets FAU om å sette noen retningslinjer rundt dette: 
o sette opp en protokoll slik at alle i FAU håndterer rutiner likt, uansett hvilken 

klasse det er. For eks, føring av budsjett/regnskap/utgifter,  

o Hvilket beløp skal man legge seg på for gaver til lærerne, kan FAU bli enige om 

noe fast, evt symbolsk?    

Etter kort drøfting, bestemmes det at det ikke blir prioritert sommer-

/julegaver til lærerne. Det gis gaver i forbindelse med avslutning/overgang. 

Minner klassene om at det bør være penger igjen i klassekassen til en 

avslutningsutflukt i 7. klasse. Positivt om det brukes litt penger på sosiale 

aktiviteter gjennom året. 

o Sykling til skolen. 
Skolen kan ikke nekte, men både FAU og skolen har en sterk anbefaling om å utsette 
sykling til etter påske i 4. klasse. Dette fordi sidesynet til mindre barn ikke er fullt 
utviklet før dette. 

o Bøker og digitale ressurser. Er vi foreldre komfortable med utviklingen? 
Foresatte melder om moderat Ipadbruk i forbindelse med lekser. KFU etterlyser en 
evaluering. Små barn liker best å jobbe i bok/på ark. Økt fokus på håndskrift? 

o Skolegenser, utsatt på ubestemt tid. 

o KFU-vara må velges før neste møte 6. desember. 

o Info fra rektor 

Elevundersøkelse (på skolen) og foreldreundersøkelse (mail) innen 20. desember.  

Helsesykepleierundersøkelse opplevdes som utfordrende å besvare.  

Skoleruten 22/23 er vedtatt. Brakahaug skal internt jobbe med å bli bedre på bruk av 

digitale verktøy (erfaringsutveksling). Fredagsklubben er i gang. 

Evt. 

o Kjøpe ipader når elevene går ut av 4. klasse. Ikke når de skal rulleres videre til nye 

elever, men det skal undersøkes om de gamle kan kjøpes i overgang til nye. 



o Reklame i skolen skal godkjennes av rektor. 

o Temakveld (vårsemesteret). Forslag til tema? Flyttes til neste møte 

Referent Tanja Knutsen 

 
 


